
   

NOVINKY OD NÁS 

Prevence na naší škole 
 Tak jako v jiných letech, i letos na naši školu 

přijeli studenti z lékařské fakulty, aby na 1. a 2. stupni 

vystoupili s preventivním programem proti kouření. 

1. stupeň se v programu „Nekuřátka“ dozvěděl, proč je 

kouření tak škodlivé. Na 2. stupni se v programu „Típni 

to“ žáci seznámili s riziky a škodlivostí kouření. 

Tento program připravuje Česká koalice proti 

tabáku. Žáci si na základě poskytnutých informací 

vytváří zdravý postoj ke kouření. Naučí se zhodnotit 

rizika kouření. Program je odborně garantován     

MUDr. Evou Králíkovou, CSc., vedoucí III. interní 

kliniky I. LF UK a VFN v Praze. 

Protikuřácký program tradičně finančně podpořil 

městský úřad - paní MUDr. Lenka Venzarová 

(protidrogový koordinátor prevence, odbor školství, 

kultury a zdravotnictví, Úřad Městské části Praha 15). 

                              Mgr. Květa Nekolová 

Schola Pragensis 2015 
Ve čtvrtek 26. listopadu 2015 jsme se 

zúčastnili jubilejního 20. ročníku výstavy Schola 
Pragensis s mottem „Zvolím si srdcem“. Jedná se     

o přehlídku a nabídku středních a vyšších odborných 

škol, která se koná v Kongresovém centru Praha. 

Měli jsme na výběr z přibližně 150 různých typů 

škol, které se velmi zajímavým způsobem 

prezentovaly. Mohli jsme zde nalézt gastronomické 

školy, obchodní akademie, gymnázia, umělecké 

školy, konzervatoře, elektrotechnické školy, ale          
i školy pro postižené a mnoho dalších škol. Tento 

ročník se velmi vydařil a mnohým z nás pomohl při 

výběru střední školy. 

                         Denisa Libánská 

 
 

Marťan 
21. prosince celý druhý stupeň vyrazil do kina. 

Předvánoční nálada rozhodně nechyběla, a tak byly autobusy plné 

lidí, kteří se potřebovali dostat na to samé místo co my. Centrum 

Hostivař. To, co jsme našli vevnitř, nás překvapilo. Poprvé 

v životě jsem viděl kino bez fronty na popcorn. Všichni se tam 

vrhli. Byla to velká „řežba“, ale nakonec jsme všichni měli svoji 

krabici. Vešli jsme do sálu, usadili se a užívali si, jak se Matt 

Damon snaží dostat z planety Mars zpět na Zem. Nakonec se mu 

to podařilo a my jsme se spokojení vrátili do školy. 

                   Jakub Vítek 
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